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 Z  A  P  I  S  N  I  K  

SA XII. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

ODRŽANE 15. RUJNA 2014. GODINE  

U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  

S POČETKOM U 9,00 SATI 

 

Sjednici nazočni: 

1. Ljubomir Kurilić- predsjednik Gradskog vijeća 
2. Ivica Supić 
3. Jurica Palčić 
4. Ivan Šuljić 
5. Željko Tamarut 
6. Dražen Peranić 
7. Zvonko Vrtodušić 
8. Aleksij Škunca  
9. Valentina Tomulić Trgovčević 
10. Zoran Vidas 
11. Emilio Dabo 
12.  dr Mariella Pehovac   

 
Odsutni:  

13. Boris Šuljić – opravdao izostanak  
 
 
Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo, gradonačelnik 
2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela  
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela  
4. Lucie Zubović, referent za Gradsko vijeće 
5. Nino Čemeljić, predstavnik Savjeta mladih  
6. Gordana Vuković, voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje 
7. Spomenka Tamarut, voditeljica Odsjeka za proračun i financije  
8. Marijan Šuljić, voditelj Odsjeka za gospodarstvo i društvene djelatnosti 
9. Silvija Hodak Tauzer, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela  

 
Predsjednik Ljubomir Kurilić pozdravio je sve nazočne, otvorio XII. sjednicu Gradskog vijeća 
i predložio da se izvrši prozivka nazočnih vijećnika. 
Prozivkom je utvrđeno da je nazočno 10 vijećnika. Vijećnici Ivan Šuljić i Emilio Dabo stigli 
su do početka aktualnog sata pa je sjednici bilo nazočno ukupno 12 vijećnika. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić upoznao je vijećnike sa  pismenim obraćanjem DVD Lun kojim  
traže mogućnost za izgradnju vatrogasnog doma u Lunu. 
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Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je jedina moguća lokacija za izgradnju  
vatrogasnog doma u Lunu  ona za koju je naručena parcelacija i  površine je 2 000 m2. U 
prostornom planu je predviđena kao zona izdvojene namjene i prema zadnjim saznanjima ova 
lokacija više nije sporna.  
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić iznio je i inicijativu mjesnog odbora Jakišnica za izuzimanje 
uvale Jakišnica iz nadležnosti Lučke uprave Novalja i pozvao gradonačelnika da obrazloži 
zahtjev građana i MO Jakišnica. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je micanje luke Jakišnica kao luke otvorene za 
javni promet, iz režima upravljanja Lučke uprave predviđeno u Prostornom planu Grada 
Novalje i usvajanjem prostornog plana biti će riješen status luke Jakišnica. Stoga nije 
potrebno da odluku o tome donosi Gradsko vijeće. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je da se izvrši verifikacija Zapisnika sa XI. sjednice 
Gradskog vijeća  održane 10. srpnja 2014.g. i iznio primjedbu na strani 14. kod glasovanja o 
točki   16. Razmatranje zahtjeva za postavljanje stolova i stolica na javnu površinu – 
zahtjev tvrtke Vidas plus d.o.o. glasovalo je 7 vijećnika,  a stoji da je 5 za i  1 jednim 
suzdržanim, pa treba ispraviti prema tome  kako je glasovano. 
Nakon ispravke  glasi „Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 7 (sedam) vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 5 (pet) glasova za i 2 
(dva) protiv donijelo“. 
Primjedbu na Zapisnik imao je vijećnik Aleksij Škunca sa prijedlogom da se na strani 6. u 
izlaganju gradonačelnika  ispravi umjesto klub HDZ-HSLS i HSS,  klub HDZ-HSLS i HSS - 

Nezavisna lista.  

Nakon ispravke izjava glasi: „Svima je jasno da predstavničku većinu čine dva kluba HDZ -
HSLS i HSS - Nezavisna lista Ante Dabo. Klubovi su prijavljeni predsjedniku Gradskog 
vijeća.“  
 
Ovim ispravkama verificiran je Zapisnik sa XI. sjednice Gradskog vijeća održane                 
10. srpnja 2014.g. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je utvrđivanje dnevnog reda  s prijedlogom da se 
prava točka,  Prijedlog Odluke o  imenovanju  podpredsjednika Gradskog vijeća skine s 
dnevnog reda jer nije dostavljen prijedlog od strane predstavničke manjine. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika 
pa je Gradsko vijeće sa 11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim usvojilo prijedlog 
za skidanje 1. točke dnevnog reda 

„Prijedlog Odluke o imenovanju prodpredsjednika Gradskog vijeća“. 
Zatim je predsjednik Ljubomir Kurilić iznio prijedlog za uvrštenje u dnevni red točke: 
„Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na k.č. br. 11381 k.o. 
Novalja Nova“  
Prijedlog je bio na dnevnom redu sjednice održane 26. svibnja 2014.g., a kako se sukladno 
Pravilniku ista točka ne može staviti na dnevni red prije proteka od 6 mjeseci osim ako 
Gradsko vijeće ne odluči drugačije, predlaže se da se ova točka uvrsti u dnevni red ove 
sjednice i daje se na glasovanje. 
Glasovanjem, kojem je pristupilo 12 vijećnika Gradsko vijeće sa 10 (deset)  glasova za i         
2 (dva) suzdržana usvojilo je prijedlog i u dnevni red je uvrštena točka  
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9. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na k.č. br. 
11381 k.o. Novalja Nova“  

 
Nakon usvajanja prijedloga utvrđen je slijedeći dnevni red: 
 

1. Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2014.godine  

2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za razdoblje 01.01. 2014 

do 30. 06. 2014. godine 

3. Izvješće Državnog ureda za reviziju Područni ured Gospić o obavljenoj reviziji 

financijskih izvještaja i poslovanja Grada Novalje za 2013. godinu 

4. Izvješće o obavljenoj reviziji poslovanja, sklopljenih ugovora i obvezno  pravnih 

odnosa Grada Novalje  

5. Prijedlog Sporazuma o međusobnim pravima i obvezama  

6. Prijedlog Odluke o kriterijima i mjerama naplate dospjelih a nenaplaćenih 

potraživanja Grada Novalje  

7. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za kupnju nekretnine u Staroj Novalji 

8. Prijedlog izmjena i dopuna  Pravilnika o  unutarnjem ustroju i načinu rada Dječjeg 

vrtića Carić Novalja 

9. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na k.č. br. 11381 

k.o. Novalja Nova“  
 
Kako je na dnevnom redu  Izvješće gradonačelnika predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je 
da se aktualni sat odnosno pitanja vijećnika odradi poslije iznošenja Izvješća gradonačelnika.  
 
AD/1  Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2014.godine  

Gradonačelnik Ante Dabo nije posebno  iznosio obrazloženje Izvješća budući da je vrlo 
opširno i svi vijećnici su dobili na vrijeme pisani materijal u kojem su sve službe dale izvješće 
o radu. 
Izvijestio je vijećnike o ostvarenju broja noćenja tijekom turističke sezone te o početku radova 
na izgradnji rotora Žigljen Novalja  kao i o obnovi kolnika prema Staroj Novalji. 
Također je upoznao vijećnike sa aktivnostima koje su pokrenute u dogovoru sa bivšim 
djelatnicima HT-a koji imaju podatke o telekomunikacijskoj infrastrukturi te će u suradnji sa 
odvjetničkom kućom vlasnici koji nisu  primili naknadu za uzeto zemljište za polaganje TT 
kabela mogu zatražiti naknadu. 
 
Vijećnik Ivica Supić 

1. Svjedoci smo da svake godine jedna grupa neodgovornih osoba sklona nestašlucima 
pa tako dolazi do odvezivanja katamarana i privatnih brodova pa do zadnjeg slučaja 
kada je jedan broj brodica po buri bio odvezan i pušten, a određene službe nisu 
pravodobno reagirale a za to imamo  Lučku upravu i Lučku kapetaniju. Znamo da 
Lučka uprava nije u nadležnosti Grada ali tamo sjede ljudi iz Novalje, a stranca 
kojemu se to dogodi ne zanima u čijoj je nadležnosti što.  Predlažem da se napravi 
koordinacija svih tijela i da se to upozori i dok ne uredimo luku da se krene u jedan 
uređeni sustav motrenja . Prostor luke Novalja  nije dobro osiguran i službe nisu 
odradile svoj posao. 
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2. Potaknut vašom idejom  o naknadi za HT infrastrukturu da li je  ovaj DTK kabel 

postavljen preko gradskog zemljišta   i da li oni imaju namjeru nama platiti 
jednokratnu naknadu ili naknadu za dugogodišnju koncesiju. 
Ljudima treba objasniti da oni koji su dobili obeštećenje nemaju pravo tražiti ponovo 
naknadu. 
Apeliram na vijećnike da ljude obavještavaju o tome. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Gradsko komunalno redarstvo ima  ingerencije i na lučkom području i oni će provoditi 
nadzor. 

2. Što se tiče obeštećenja ovdje se ne radi o jednokratnoj naknadi već o godišnjoj 
naknadi za pravo puta za IT  infrastrukturu. 

 
Vijećnik Ivica Supić 
Zadovoljan sam odgovorom ali tko će dati informaciju o tome kada je puštena trasa i preko 
kojih parcela. 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Može se javiti Ivici Dabo  T-com on ima većinu tih vodova ucrtanu ali odmah treba stupiti u 
kontakt i sa odvjetničkom kućom  jer Pravilnik koji to regulira postoji već nekoliko godina. 
 
Vijećnik Ivica Supić 
Predlažem da Grad i službeno zatraži tu podlogu i tako bi imali službenu točku gdje bi mogli 
izvršiti uvid. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca  
Imali smo situaciju da smo jednim ustrojem prometa ušli u sezonu, a onda smo improvizirali 
tijekom sezone pa predlažem da se već sada pristupi ustroju prometa za iduću sezonu da ne bi 
opet improvizirali. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Ako ste primijetili u ovom Izvješću pod  odsjekom EU fondova  vidjeli ste da se Grad prijavio 
za izradu studije prometa prema pozivu za iskaz interesa za sufinanciranje gradske mobilnosti. 
Imali smo ideju da ćemo napraviti cestu Brneštre ali tamo se ne može asfaltirati dok se ne 
napravi potporni zid.  U tom smislu smo pregovarali sa vlasnicima štale koja se tamo nalazi 
da bi otkupili štalu i tako riješili najkritičnije točke. 
Vijećnik Ivan Šuljić 

1. U vezi  predstavke MO Jakišnica smatram da bi bilo korektno da gradske službe 
odgovore ovim ljudima. 

2. Kada će se urediti gradska vijećnica? 
3. Mi smo dobili neku nekretninu koja je opterećena pa molim obrazloženje? 
4. Obnova zemljišnih knjiga, kada će se nastaviti? 
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Gradonačelnik Ante Dabo 
1. Evo molim pročelnice da nakon sjednice pismenim putem odgovore mjesnom odboru 

Jakišnica. 
2. Za uređenje vijećnice, imali smo jednu ponudu prije ljeta, ali bila je previsoka, ali 

ovim rebalansom ili proračunom za 2015. godinu  sredstva će biti predviđena i 
vijećnica će biti uređena. 

3. Obnova zemljišnih knjiga; zaposlen je sudski savjetnik i dva referenta. Sporazum 
moramo potpisati do kraja rujna, a mi bi time proširili  Povjerenstvo i obnova bi 
trebala krenuti u listopadu. Sa katastrom smo napravili pripremne radnje. 

4. Naslijeđena nekretnina; niti smo  je tražili  niti se interesirali. Rješenje smo dobili 
nakon smrti vlasnika, a nasljednici su se odrekli nasljeđa i zaključili  smo da ćemo 
naručiti procjenu i ako vrijednost nekretnine premaši teret onda ćemo se odreći i banka 
može ovršiti. 

5. Silvija Hodak Tauzer obrazložila je da se Grad u ovom slučaju ne može odreći 
nekretnine jer zakon to ne dozvoljava i mora je  prihvatiti. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo   informirao je vijećnike i o aktivnostima oko GIS  programa  koji 
će do kraja godine biti evidentiran i potpuno će redefinirati bazu podataka  
Za trg Alojzija Stepinca idejno rješenje je napravljeno i glavni projekt bi trebao biti gotov i 
odmah iza nove godine krenulo bi se u rekonstrukciju i uređenje trga i Dalmatinske ulice kao i 
zgrade u Dalmatinskoj (Palčićeva butiga). 
 
Nakon rasprave o izvješću gradonačelnika predsjednik Ljubomir Kurilić zaključio je raspravu 
i konstatirao da se o ovoj točki ne glasuje. 
 
AD/2 Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za razdoblje 01.01. 2014 

do        30. 06. 2014. godine 

Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica odsjeka za računovodstvo i financije Spomenka 
Tamarut i upoznala vijećnike sa izvršenjem proračuna za prvo polugodište 2014.godine  koji 
je na prihodovnoj strani ostvaren u visini od 32% u odnosu na godišnji plan,  a ukupni rashodi 
i izdaci ostvareni su u visini od 36,29% u odnosu na godišnji plan što ukupno iskazuje 
negativno ostvarenje. 
Gradonačelnik Ante Dabo konstatirao je da je on osobno zadovoljan ostvarenjem proračuna 
za prvo polugodište, a ohrabruje i činjenica da je u blagom porastu porez na dohodak te 
podaci  o prihodima  za 7.i 8.mjesec. 
Vijećnik Ivica Supić dotaknuo se projekta trga Bazilike i fontane koja je sada pokrivena 
rešetkama i gotovo svaki dan se netko ozljedi, a fontana nije u funkciji. Predložio je da se 
rebalansom ili u idućem proračunu predvide sredstva za sanaciju i preprojektiranje fontane i 
da se premjesti na neko drugo mjesto . 
Gradonačelnik Ante Dabo  složio se s ovim prijedlogom i rekao da trg Bazilike nema još 
uvijek uporabnu dozvolu, a što se tiče fontane tražio je projektanta da izvrši redefiniranje 
projekta i za to je  gosp. Bašić tražio 250.000,00 kuna što je previše  i mišljenje je da se preko 
komore traži potvrda o tome da li se može uzeti drugog projektanta. 
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Vijećnik Zoran Vidas  istaknuo je i pitanje tendi oko kojih ima dosta primjedbi i kad se budu 
rješavala ova druga pitanja potrebno je i to obuhvatiti. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da su se obavili razgovori sa svim ugostiteljima na 
trgu i na jesen se ide u micanje tendi jer osim što ne štite od kiše ima i problema sa rasvjetom. 
Od projektanta će se tražiti neko drugo tehničko rješenje. 
Vijećnik Aleksij Škunca skrenuo je pozornost na punjenje proračuna i konstatirao da je 
relativno zadovoljavajuće u ovim vremenima. Kada je u pitanju trg onaj gornji bunar nema 
nikakvu povijesnu vrijednost a ni fontana, a projektni zadatak se može dati i nekom drugom 
projektantu i definirati ono što mi želimo. Upozorio je i problem rasvjete oko male crikve 
koja je neosvjetljena, i upitao za  obrazloženje stavki  koje se odnose na dodjelu pomoći. 
 
Spomenka Tamarut odgovorila je da se navedene pomoći isplaćuju iz proračunske pričuve, a 
prema odlukama gradonačelnika. 
Gradonačelnik Ante Dabo vezano za rasvjetu trga rekao je da nije zadovoljan jer nije 
dovoljno  osvjetljena, a mala crikva nije ni spojena na rasvjetu,  iako  sve ima spremno. 
Za pomoć dodijeljenu obitelji Vuković odgovorio je da je to jedna obitelj iz Bosne  koja je 
jako stradala u poplavama, a obitelj Krasnici je morala iseliti iz stana i urediti novi prostor u 
vrlo kratkom roku, otac je doživio srčani udar pa su se obratili za pomoć. 
 
Vijećnik Emilio Dabo postavio je pitanje zašto se nije pomoglo domaćim ljudima koji su 
imali štetu od  elementarne nepogode, a pročelnica Margareta Škunca Čepulo odgovorila je da 
je za proglašenje elementarne nepogode potrebno uputiti prijedlog   županiji i elementarnu 
nepogodu proglašava župan. 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da je o tome zahtjevu obavijestio župana ali elemenata za 
proglašenje elementarne nepogode nije bilo i dodao da ne bi bilo umjesno od županije tražiti 
proglašenje elementarne nepogode kad u našem okruženju ima ljudi koji su teško stradali u 
poplavama. 
Vijećnik Ivica Supić upitao je što je sa pomoći ljudima kojima je izgorila kuća u požaru  koja 
se nalazi ispred zagrade Grada,  jer ima saznanja odnosno oni tvrde da Grad nije pomogao. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je za kuću koja je stradala u požaru u ulici Murvica 
Grad uplatio oko 30.000,00 kuna, a za kuću Luke Dabo Grad je godinu dana plaćao mjesečnu 
stanarinu za smještaj u iznajmljenom stanu,a za popravak kuće oni su donijeli troškovnik koji 
iznosi više od 200.000,00 kuna i toliki iznos Grad ne može preuzeti. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 12 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 12 glasova za donijelo  
 

 
POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA ZA  

RAZDOBLJE 01.01. – 30.06. 2014.G. 
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AD/Izvješće Državnog ureda za reviziju Područni ured Gospić o obavljenoj reviziji 

financijskih izvještaja i poslovanja Grada Novalje za 2013. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i  obrazložila uvjetni nalaz revizije te 
usporedila ovogodišnji nalaz sa onim od prošle godine i upoznala vijećnike sa promjenama 
koje su se temeljem toga dogodile u poslovanju Grada. 
Ivica Dabo obrazložio je postupke javne nabave zbog kojih je revizija dala uvjetno mišljenje i 
imala zamjerke a odnosi se na asfaltiranje ulica koje su npr. manje  ili  više izvedene nego što 
je to definirano ugovorom, a na kraju su ispoštovani financijski iznosi iz ugovora, ali se ništa 
nije mijenjalo. 
Ove godine smo vodili računa da se u postupcima javne nabave držimo ugovora. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je što se tiče naplate nenaplaćenih potraživanja na koje 
je bila zamjerka revizije, već na ovoj sjednici je prijedlog Odluke o kriterijima i mjerilima  za 
naplatu,a na idućoj sjednici će biti izmjena odluke o komunalnom doprinosu. U tom kontekstu 
je i GIS program, a onda ažuriranje baze podataka i sređivanje imovine Grada. 
Vijećnik Ivica Supić primjetio je da u  nalazu  revizije stoji da je obaveza  očitovati se u roku  
od 60 dana od primitka nalaza i upitao da li je to učinjeno, a što se tiče naplate, rekao je da za 
to postoji služba koja prema ovome ne radi ništa i predložio da se malo zaoštri postupak 
naplate jer Gradu nitko ne oprašta, osim što treba izuzeti i oprostiti onima koji ne mogu 
platiti. 
Pročelnica Ivana Kurilić odgovorila je da je Grad uputio očitovanje na nalaz revizije, a 
gradonačelnik Ante Dabo je dodao da su poduzeti koraci u smislu naplate i već su prve ovrhe 
upućene. Donošenjem ovog prijedloga koji je danas na dnevnom redu daje se mogućnost  i 
obročne  otplate. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je nalaz revizije na prihvaćanje. 
Glasovanju je pristupilo 12 (dvanaest) vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 11 
(jedanest) glasova za i 1 (jedan) suzdržanim donijelo  
 

 

 
ZA K LJ U Č A K 

 

 Prima se na znanje Izvješće Državnog ureda za reviziju Područni ured Gospić o 
obavljenoj reviziji financijskih izvještaja i poslovanja Grada Novalje za 2013. godinu. 

 

AD/4 Izvješće o obavljenoj reviziji poslovanja, sklopljenih ugovora i  obvezno pravnih 

odnosa Grada Novalje 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić  i upoznala vijećnike sa nalazom 
revizije koja je provedena na inicijativu Gradskog vijeća koja je za provođenje ove revizije 
imenovala i Povjerenstvo. 
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Vijećnik Ivica Supić kao član Povjerenstva za praćenje postupka revizije poslovanja pročitao 
je očitovanje Povjerenstva u kojem je predloženo Gradonačelniku i Gradskom vijeću da 
prihvate izvješće u cijelosti.  
Očitovanje Povjerenstva za praćenje postupka revizije poslovanja  sastavni je dio ovog 
Zapisnika. 
Vijećnik Zoran Vidas upitao je na temelju čega je izrađeno ovo izvješće i zašto su obuhvaćene 
određene radnje o financijskom pravnom statusu. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je revizija naručena jer je to tražilo predstavničko 
tijelo, a ono što je Povjerenstvo napisalo u očitovanju svima je jasno da je bilo nekih 
nepravilnosti, a to  je u postupanju pred nadležnim institucijama. Što se tiče istaknutih 
nepravilnosti oko koncesija na plaži Zrće  mi ne možemo ništa jer to zemljište nije u 
vlasništvu Grada već Republike Hrvatske. 
Što se tiče ugovora sa odvjetnicom nadamo se sporazumnom raskidu jer je ugovor 
kompliciran i može nam donijeti dosta štete u proračunu. 
Vijećnik Emilio Dabo rekao je da je točno da je Gradsko vijeće odobrilo reviziju, međutim 
nije bila priželjkivana ovakva revizija već bi bila zanimljiva revizija kroz pet godina koja bi 
obuhvatila sve , a ne samo Zrće. Zaključio je da ovakvo izvješće ne bi mogao prihvatiti. 
 
Nalaz  revizije koju je izvršila tvrtka Concordia Audit primljen je na znanje i o njemu se nije 
glasovalo. 
 

AD/5 Prijedlog Sporazuma o međusobnim pravima i obvezama  

Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i izvijestila 
vijećnike o prijedlogu kojim bi se riješio parnični postupak  koji se vodi   pred Općinskim 
sudom u Pagu od 2007.g. ,  a odnosi se na  zgradu u Dalmatinskoj ulici  koja je rješenjem 
suda pripala Gradu Novalja, ali tuženici ne priznaju to pravo i vode dalje postupak. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da bi uskoro trebala započeti obnova i rekonstrukcija 
trga Alojzija Stepinca i Dalmatinske ulice , a kako se zgrada o kojoj je riječ nalazi u istoj ulici 
, a neizvjesno je koliko bi još godina proteklo do stupanja u posjed predlaže se da se sa 
tužiteljima sklopi sporazum koji bi zadovoljio obje strane tako da tužitelji budu nadoknađeni, 
a oni bi priznali pravo i predali u posjed zgradu Gradu Novalji. 
Ovim prijedlogom Gradsko vijeće daje suglasnost  na tekst sporazuma i ovlašćuje  
gradonačelnika  za potpisivanje sporazuma. 
Grad Novalja bi zatim pristupio uređenju ove zgrade u kojoj bi se smjestila gradska knjižnica 
i čitaonica i muzej Ivana Palčića. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca   pozdravio je ideju da se prostor uredi za muzej i da to bude trajni 
postav portretista Ivana Palčića i postavio pitanje da li je pok. Boris Palčić Caskin uključen u 
ovaj postupak kao nasljednik  s obzirom da je on za života mislio da ima pravo na ovo, pa 
valja voditi računa da ne bi njegovi nasljednici postavljali zahtjeve. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da se pok. Boris Palčić Caskin nije pojavljivao kao 
protutuženi u ovom postupku , a vijećnik Ivan Šuljić rekao je da Borisu Palčiću Caskinu  treba 
odati priznanje za njegov književni rad ali ako je on pravni slijednik onda ga treba i uvažiti. 
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Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo  11 (jedanaest) vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 11 (jedanaest) glasova za donijelo  
 

 

ZAKLJUČAK 

O DAVANJU SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 

SPORAZUMA O UREĐENJU MEĐUSOBNIH ODNOSA 

 

 Daje se na suglasnost na prijedlog Sporazuma o uređenju međusobnih odnosa između 
Grada Novalje kao tužitelja-protutuženog i Nikole Palčića, Josipa Palčića, Jure Palčića, Renca 
Palčića i Tončeka Palčića kao tuženika-protutužitelja, koji je sastavni dio ovog zaključka. 

Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Novalje sklopiti Sporazum takvog sadržaja. 

 

AD/5 Prijedlog Odluke o kriterijima i mjerama naplate dospjelih a nenaplaćenih 

potraživanja Grada Novalje  

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo  i upoznala vijećnike sa 
odlukom  kojom se propisuju postupci naplate  potraživanja Grada Novalje. 
Rasprave po ovom prijedlogu nije bilo pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje, kojem je pristupilo 9 (devet) vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 9 
(devet) glasova za donijelo  
 

ODLUKU O KRITERIJIMA I MJERILIMA NAPLATE  
 

 
 

AD/7 Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za kupnju nekretnine u Staroj Novalji 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala nazočne sa 
aktivnostima koje vodi mjesni odbor Stara Novalja a u smislu izgradnje objekta mjesnog 
odbora koji nedostaje na području Stare Novalje. Kako na području Stare Novalje  nema 
zemljišta u vlasništvu Grada ili mjesnog odbora u dogovoru s mjesnim odborom zaključeno je 
da će se provesti postupak javne nabave za kupnju parcele za izgradnju objekta. 
 
U raspravi vijećnik Aleksij Škunca  postavio je pitanje kvadrature parcele i lokacije, a 
vijećnik Ivica Supić predložio je da se odredi i sadržaj objekta. 
Pročelnica Ivana Kurilić odgovorila je da bi veličina parcele  bila od 1 – 1500 m2, a ovom 
odlukom koja se danas donosi odobrava se samo kupnja zemljišta a ne i sadržaj objekta. 
Vijećnik Dražen Peranić predložio je da se umjesto kvadrature odredi financijski limit jer je 
moguće da radi razlike u veličini parcele od nekoliko m2 ne dođe do realizacije. 
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Gradonačelnik Ante Dabo  upoznao je vijećnike sa stavom mjesnog odbora koji ima nekoliko 
kriterija za kupnju; da li se parcele nalazi u centru, konfiguracija tla, cijena, a do sada  se zna 
za četiri parcele koje bi mogle doći u obzir. U proračunu je za ovu namjenu predviđeno 
500.000,00 kuna. 
 
Nakon rasprave predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo   11 (jedanaest) vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 11 (jedanest) 
glasova za donijelo  
 

 ODLUKU O POKRETANJU POSTUPKA ZA KUPNJU NEKRETNINE  
U STAROJ NOVALJI 

 

AD/8 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na k.č. br. 11381 

k.o. Novalja Nova“  
Pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer obrazložila je postupak ukidanja statusa javnog 
dobra za česticu 11381 o kojoj je već bilo govora na Gradskom vijeću kada je  prijedlog radi 
nepotpune informacije skinut  s dnevnog reda, a sada je opet vraćen. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da se radi o ugovoru iz 2004. godine, a 2010. godine 
je napravljena obnova zemljišnih knjiga za Gajac   i zaključio da ovakvih slučajeva ne bi 
trebalo više biti,a pošto se tamo već desila prodaja da ne bi došlo do spora mišljenje je da se 
dozvoli uknjižba. 
U cijelom naselju Gajac je bio problem jer se nije znalo tko je vlasnik javnih površina jer je 
prije komunalno poduzeće vršilo naplatu naknada za javne površine i u jednoj toj nejasnoj 
situaciji prodavalo se svima koji su zatražili da kupe uglavnom terase uz objekte. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. Glasovalo je 11 
(jedanaest) vijećnika. 
Nakon glasovanja sa 9 (devet) glasova za i 2 (dva) suzdržana Gradsko vijeće je donijelo  
 
 

ODLUKU O UKIDANJU STATUSA JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPORABI  
ZA K.Č. BR. 11381 K.O  NOVALJA NOVA  

 
 
 

AD/9 Prijedlog izmjena i dopuna  Pravilnika o  unutarnjem ustroju i načinu rada Dječjeg 

vrtića Carić Novalja 

 
Uvodno obrazloženje iznijela je ravnateljica dječjeg vrtića Carić Novalja Sandra Karavanić i 
upoznala nazočne s prijedlogom Upravnog vijeća dječjeg vrtića Carić kojim se predlaže, radi 
usklađenja sa pedagoškim standardima izmjena Pravilnika  tako da se mijenja broj 
odgajateljica  predškolske djece od 9 na 10. i  za radno mjesto spremačice broj izvršitelja 
predlaže se povećanje   sa 2 na 3.  

U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca primijetio je da bi koordinacija službi trebala biti 
učinkovitija  i upitao što je sa radnim mjestom pedagoga i logopeda u dječjem vrtiću? 
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Ravnateljica Sandra Karavanić odgovorila je da je natječaj za logopeda otvoren od 03. rujna i 
ima jedna prijava na natječaj. 

Vijećnik Zoran Vidas postavio je pitanje cijene dječjeg vrtića koja je i do sada previsoka, a 
gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da se cijena neće smanjivati jer je cijena vrtića manja 
od one koju imaju ostale jedinice lokalne samouprave. 

Vijećnica dr Mariella Pehovac konstatirala je da je suvišno diskutirati o cijeni i treba 
razmišljati o još jednoj čistačici jer ništa ne bi trebalo biti skupo kad je za djecu.  

Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 11 (jedanaest) vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem sa 11 (jedanaest) 
glasova za donijelo  

 

Z A K L J U Č A K  

 

 Gradsko vijeće  Grada Novalje daje suglasnost na izmjenu i dopunu Pravilnika o 
unutrašnjem ustroju i načinu rada Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja kojeg je Upravno vijeće 
Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja donijelo na sjednici održanoj 16. svibnja 2014. godine. 

 

 

Sjednica je završena u 12,00 sati 

 

 

Ovaj Zapisnik verificiran je na XIII. sjednici Gradskog vijeća 05. studenog 2014.g. i objavljen 
na www.novalja.hr  
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